

## Dr. Cara Tannenbaum is coming to Dalhousie University!

Dr. Cara Tannenbaum, the Scientific Director of the Institute of Gender and Health (IGH) of the Canadian Institutes of Health Research, invites you to attend a Meet & Greet information session at Dalhousie University. Cara would like to extend her greetings to the Halifax research community, and briefly highlight areas of interest and opportunity within IGH. She will discuss upcoming funding opportunities, promote the IGH capacity building program, and explain the role of the Sex and Gender Champion in upcoming strategic initiatives.

**When:** Tuesday March 22, 2016 from 2pm-3pm

**Where:** Room 266 (2<sup>nd</sup> floor) of the Collaborative Health Education Building, 5793 University Avenue, Halifax

This is an open invitation, so please feel free to circulate it widely. For further information, contact Alessandra Boezio at [alessandra.boezio@criugm.qc.ca](mailto:alessandra.boezio@criugm.qc.ca)



## Dre. Cara Tannenbaum rend visite à l'Université Dalhousie!

Dre. Cara Tannenbaum, la directrice scientifique de l'Institut de la santé des femmes et des hommes (IFSH) des Instituts de recherche en santé du Canada (IRSC), vous invite à une séance d'information à l'Université Dalhousie. Cara tient à exprimer ses salutations et rencontrer la communauté de la recherche à Halifax. Le but de cette rencontre est de mettre en évidence les domaines d'intérêt et les opportunités avec l'ISFH. Elle discutera des possibilités de financement à venir, fera la promotion du programme de renforcement des capacités de l'institut, et expliquera le rôle des champions des questions liées au genre et au sexe pour les initiatives stratégiques à venir.

**Date:** Le mardi 22 mars 2016 de 14h00 à 15h00

**Où:** Local 266 (2<sup>ème</sup> étage) du Collaborative Health Education Building, 5793 University Avenue, Halifax

C'est une invitation ouverte à tous. S'il vous plaît, n'hésitez pas à diffuser le message. Pour tous renseignements, contactez Alessandra Boezio at [alessandra.boezio@criugm.qc.ca](mailto:alessandra.boezio@criugm.qc.ca)

LEARN about Dr. Cara Tannenbaum:

<http://www.cihr-irsc.gc.ca/e/12735.html>

EN SAVOIR PLUS à propos de Dre. Cara Tannenbaum:

<http://www.cihr-irsc.gc.ca/f/12735.html>

